
 Brøndby Boligselskab AFD. 604 Brøndby Nord Vej 211. 

Bestyrelsen Afd. 604 BB Bestyrelsesmøde 

Afbud fra: Sten.  

 

Referat fra mødet d. 30/5 2023. møde afholdes i Nordlys bestyrelseslokale kl. 17:30 

 

1. 17:30 mødestart 

Møde starter kl. 17:30 

2. Valg af ordstyrer. 

Maiken 

3. Valg af referent. 

Camilla 

4. Godkendelse af referatet. 

Godkendt  

5. Nyt fra ejendomskontoret og administration. 

Der er en sag vedrørende hundehold som skal i retten.  

Overvågning i en opgang grundet flere forskellige og alvorlige sager som der skal 

handles på.   

Der har været renovation snak med Brøndby kommune, de har lovet større 

container, men er ikke kommet med dem. Det giver problemer i skraldrummene hen 

over weekenderne. 

Alle cykler er hentet fra containergården.  

Der er indkøbt bedre maskiner til ejendomsdrift 

Rotter bekæmpelse er stadigvæk i gang. Man er i gang med at renovere kloakkerne 

så der kommer effektiv rottesikring osv.  

Ingen nye tilfælde af væggelus. 

Udskiftning af lamper til LED lamper har været en stor og mærkbar succes og 

besparelse, så vi fortsætter med udskiftningen. 

Den nye souschef på administrationen, er ved at komme ind i de forskellige ting på 

kontoret, og vi ser frem til et fremtids samarbejde  

6. Genåbning af Cafe Nordlys 

Forslag omkring åbning den 1. sep. for Cafe Nordlys. Der skal ansættes en ny kok 

og smørrebrødsjomfru. Der blev drøftet hvilke krav der skal være i jobopslagene. 

7. Boligsocial helhedsindsats 

Punktet rykkes til næste gang. 

8. Brøndby netværksmøde 

Punktet er rykkes til næste gang. 

9. Opsamling fra afdelingsmøde.  

Mødet forløb fint og var godt styret.  

10. Den uofficielle facebookside vs. kommunikation ad de officielle kanaler 



 Brøndby Boligselskab AFD. 604 Brøndby Nord Vej 211. 

Der er blevet alt om siden og hvilken ting vi som bestyrelsen skal ligge op eller 

kommentere på. Vi har talt om at invitere administrator ned til en snak, så vi kan 

møde dem og hører fra dem omkring siden. Der er enighed om at al kommunikation 

til bestyrelsen skal ske af de rigtige kanaler. 

Information fra andre møder 

Der har været møde i Brøndby antennelav, det gik godt og de vil forsætte med 

deres arbejde. 

Der er snart repræsentantskabsmøde, hvor alle alm. medlemmer deltager.  

11. E.v.t. 

Der er blevet talt omkring Sankt Hans og hvad der skal ske i løbet af eftermiddagen 

og aften med børnebål i Nordlys samt køb af drikkevarer, popcorn og pølser. Der vil 

være alm bål på plænen. 

Der er undervisning i bi og honning projekt d. 8-9 juli og 9-10 sep. Man skal tilmelde 

sig undervisning, mere information kommer senere. 

Talt omkring motionsrummet og indkaldt til møde omkring stiftelse af bestyrelse og 

klargørelse af vedtægter 

12. Punkter til næste møde. 

Grønt puljer – skrald- Grønt projekt. Cafer undersøger 

13. Slut kl. 21:20 

 


